
Gemeente 

Roosendaal 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Wij spreken over de voorgenomen ontwikkelingen m.b.t. Bravis/Bulkenaar inclusief infrastructuur. Zij 
zijn complex en veelomvattend. Dat geldt voor de Regio, de Gemeente Roosendaal en voor iedereen. 

De Ruimtelijke Ontwikkelingen voor Bravis/Bulkenaar en infrastructuur c.a. in de gemeente 
Roosendaal kunnen en mogen in het totale integrale proces niet los van elkaar worden gezien en 
beschouwd. De gevolgen zijn groot en dat vraagt om behoorlijkheid en zorgvuldigheid van het 
Openbaar Bestuur. 

Dat is de verantwoordelijkheid van het College van BenW en de Gemeenteraad van de gemeente 
Roosendaal. De essentie van behoorlijk en zorgvuldig overheidsoptreden wordt samengevat in vier 
kernwaarden: dit dient te zijn 

(1)open en duidelijk 

(2)respectvol 

(3)betrokken en oplossingsgericht 

(4)eerlijk en betrouwbaar 

Gelet op die verantwoordelijkheid van het Openbaar Bestuur, de inhoudelijke beantwoording van 
raadsvragen, het tot op heden uitblijven van beantwoording van vele andere vragen, het niet 
uitvoeren van afspraken die met bewoners/-groepen zijn gemaakt en het bij herhaling niet opvolgen 
van adviezen van bijvoorbeeld de Cie Ombudsman, baart ons grote zorgen. 

Naar aanleiding van: 

- agendapunt 8.a., over 179-2023 Raadsvragen PvdA - Stand van 
zaken Bravis/Bulkenaar incl. infrastructuur, en 

de beantwoording van de wethouder in de Raadsvergadering van 29 juni jl. gehoord hebbende, 
en 

- Op 13 juli 2023 kennis genomen hebbende van de beantwoording van Raadsvragen 090-
2023, gesteld door de PvdA d.d. 30 mei 2023 en 



- Op 7 september 2023 kennisgenomen hebbende van Raadsmededeling 046-2023, 
"Jaarverslag bezwaarschriftencommissies en andere commissies" waarin opgenomen het 
jaarverslag van de Commissie Ombudsman 2022 d.d. 19 januari 2023, 

hebben de fracties van PvdA Roosendaal en Roosendaalse Lijst, de volgende vragen: 

1. Waarom is het college van BenW de afspraken die met 
Gemeenteraadsleden/Raadsbegeleidingsgroep en de bewoners-/groepen zijn gemaakt in het 
"Mariadaloverleg" op 15 juni 2021, niet nagekomen? 

2. Waarom heeft het college van BenW niet inhoudelijk gereageerd op de inbreng van bewoners-
groepen, zoals het rapport "Het moet en kan beter" van 31 januari 2021, en de voorstellen voor 
onderzoeksvragen (19 en 20 juli 2021)? 

3. Waarom is het college van BenW de afspraken niet nagekomen die met externen en bewoners-
groepen bij herhaling zijn gemaakt op 6 juli 2022? 

4. Waarom heeft het college van BenW de adviezen van de Commissie Ombudsman in haar 
eindrapport d.d. 7 juli 2022, dat is opgesteld naar aanleiding van klachten van bewoners/-groepen, 
niet opgevolgd, toen niet; en in 2023 weer niet? 

5. Waarom heeft u het college van BenW het jaarverslag van de Commissie Ombudsman 2022, 
gedateerd op 19 januari 2023, waarin belangrijke informatie over het functioneren van de overheid en 
adviezen zijn opgenomen, pas op 7 september 2023, met de gemeenteraad gedeeld? 

6. Wat heeft het college van BenW met die adviezen gedaan? 

7. Door de Raadsfractie van de PvdA (b.v. 090-2023, 076-2023, 179-2022), zijn in de afgelopen 
periode meerdere keren vragen gesteld over financiën. Ook bewoners-/groepen hebben hiervoor 
zowel schriftelijk als in de overleggen aandacht op gevestigd en om gevraagd. Van cijfermatige en 
concrete beantwoording door het college van BenW is nooit sprake geweest. 

Waarom heeft het college van BenW de gemeenteraad tot op heden niet concreet geïnformeerd over 
de financiële gevolgen van de voorgenomen ontwikkelingen en de varianten/alternatieven? 

8. In haar vergadering van 6 juni 2019 heeft de gemeenteraad unaniem de motie 3. Co-creatie 
Unilocatie Bravis van de VLP (ingebracht door toenmalig raadslid de heer Van Gestel) aangenomen 
en onder andere de raad het college verzocht belanghebbende bewoners maximaal te betrekken in 
de planvorming, om dit proces optimaal te faciliteren en de raad tweemaandelijks schriftelijk te 
informeren over de voortgang van het co-creatieproces. In dat co-creatie/participatieproces en in de 
periode van het (VO) Bulkenaar hebben bewoners/-groepen al input geleverd. 

Waarom informeert het college van BenW de raad niet 2-maandelijks m.b.t. dit co-creatie-
/participatieproces? 

9. Wanneer en welke onderzoeksvragen zijn in het kader de onafhankelijke toets op het rapport "Het 
moet en kan beter" en de "Quickscan" opgedragen aan het onderzoeksbureau? En onder welke 
voorwaarden is dit gebeurd? 

10. Waarom is de zogenaamde "Quick scan" niet uitgevoerd en thans, tot op heden, nog niet 
beschikbaar? 

11. Eind 2022 en begin 2023 zijn bij herhaling nieuwe overleggen met externen en bewoners-
groepen opgestart. De gemeente heeft opnieuw toegezegd dat begin juli 2023 de resultaten van 
de Quick Scan bekend zouden zijn en met de bewoners/-groepen zou worden besproken. Bewoners-



/groepen hebben zich hierin coulant opgesteld. De vergadering begin juli 2023 is uitgesteld en 
verschoven naar september 2023. Eind juli 2023 is wederom de vergadering van september 2023 
geannuleerd. 

Wat zijn de werkelijk en diepere oorzaken en redenen dat de resultaten van de onderzoeken niet 
beschikbaar zijn? Graag een uitgebreide toelichting. 

12. Er lopen klachten-, bezwaar-/beroeps- en W.O.B./W.O.O. procedures met betrekking tot de 
voorgenomen ontwikkelingen en inmiddels blijkt dat er nieuwe zijn ingediend en opgestart. 

a. Welke en hoeveel klachten- en bezwaar-/beroeps- en W.O.O. betreft het en zijn inmiddels 
ingediend en opgestart? 

b. Wat is de status van deze procedures? 

c. Hoe gaat u om met deze procedures, en wat zijn de gevolgen voor de gemeente Roosendaal? 

13. In de raadsvergadering van 29 juni 2023 is het debat gevoerd over motie 1 "Opschorten 
Procedure Huijbergseweg en Zuidelijke Ontsluiting Tolberg". De wethouder verwijst daar naar 
vermeende afspraken met de "Buren van de Bulkenaar" en de gemeente Roosendaal. 

a. Waarom spreekt u in uw beantwoording over afspraken met "Buren van de Bulkenaar" en niet over 
afspraken die met andere bewoners/-groepen zijn gemaakt'? 

b. Wanneer en waarom die zijn afspraken met "Buren van de Bulkenaar" gemaakt? Graag schriftelijke 
documentatie? 

c. Welke afspraken heeft het college van BenW met de "Buren van de Bulkenaar" gemaakt en hoe 
zijn die vastgelegd? 

d. Heeft u die afspraken uitgevoerd zo ja welke, hoe en wanneer; zo neen waarom niet? 

Wij danken u alvast voor het uitwerken van de antwoorden. 

Namens, 

PvdA Roosendaal, Paul Klaver 

Roosendaalse Lijst, Gert-Jan van Oosterbosch 



Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

Op dit moment is het niet mogelijk om uw vragen te beantwoorden. 

Wij verwachten u begin december een reactie te kunnen sturen. 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris, 
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